
 
 
BVAS en Kartel (ASGB-GBO-MoDeS) komen de federale regering tegemoet met 
een structureel en recurrent besparingsvoorstel van minstens 114 miljoen 
 

 

Brussel, 28 april 2025 
  

De federale minister van Volksgezondheid heeft op een vergadering met de 
beroepsverenigingen van artsen de verwachting uitgesproken om concrete 
besparingsvoorstellen te ontvangen die moeten toelaten om het budget voor 
de gezondheidszorg in 2025 en 2026 in evenwicht te houden.  
  
BVAS en Kartel (ASGB-GBO-MoDeS) hebben inmiddels een concreet en door 
de basis breed gedragen voorstel geformuleerd dat een structurele en 
recurrente besparing van minstens 114 miljoen moet opleveren.  
  
De besparing kan worden gerealiseerd door een indexering van het remgeld 
voor consultaties bij de huisarts. De huidige remgelden (1€ voor patiënten die 
recht hebben op een verhoogde tegemoetkoming, 4€ voor andere patiënten) 
werden al 20 jaar niet meer geïndexeerd. Een historische indexatie van de 
remgelden voor de consultaties, gecombineerd met een partiële indexatie van 
de remgelden voor huisbezoeken laat de overheid toe een besparing te 



 

realiseren van minstens 114 miljoen euro, alleen al bij het huisartsenbudget. 
Als deze indexatie ook wordt toegepast op consultaties van specialisten, dan 
kan daar nog een aanzienlijke extra besparing bijkomen.  
 
Dit voorstel heeft een driedubbel voordeel: 

1. het laat toe om vanaf 2026 een significante, jaarlijkse en dus structurele 
besparing te realiseren binnen het gezondheidsbudget van minstens 114 
000 000 €; 

2. het respecteert de financiële draagkracht van de patiënt omdat ook lonen, 
pensioenen en uitkeringen geïndexeerd worden 

3. het responsabiliseert de patiënt om misschien minder snel overbodig naar 
de huisarts te stappen; 

  
De echte belemmeringen voor de toegang tot zorg verdienen onze volledige 
aandacht, maar komen meestal niet voort uit financiële problemen, maar uit 
een gebrek aan (medische) geletterdheid of (psycho)sociale moeilijkheden. 
Om ook op deze aspecten te kunnen sturen, is het essentieel om ruimte te 
creëren in het zorgbudget. 
  
De artsensyndicaten vertrouwen erop dat de minister en de andere leden van 
de federale regering de voorstellen gunstig zullen beoordelen en de voordelen 
van de voorgestelde maatregelen zullen erkennen: een substantiële 
besparing, geresponsabiliseerde patiënten én meer ruimte voor 
kwaliteitszorg.  
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